
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 

Podturen, 13.10.2022. 

                                                                            Z A P I S N I K 

Sa 9. sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana, 13.10.2022. u vijećnici Općine 
Podturen s početkom u 18  sati. 

Sjednicu je pozivom KLASA: 021-05/22-01/11 ;URBROJ:2109/13-01-22-01 od 7.10.2022. 
sazvao predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pisanim putem, te je predsjedavao 
sjednicom. 

Prisutni vijećnici : Damir Srpak, Marijana Cerovec, Josip Lepen, Petra Jambrošić,  Vjenceslav 
Hranilović, Vladimir Sabol, Dražen Posavec, Rudolf Rajf, Mirjana Murk,  Mladen Božić, 
Slavko Kocijan ,Franjo Cerovec, Krešo Balog  i Marijana Jambrošić.   

Još su prisutni: Perica Hajdarović, načelnik Općine Podturen, novinar Velimir Kelkedi “List 
Međimurje“, Pročelnica Ruža Šmitran i Darinka Mikulić zapisničar.  

Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović, pozdravlja sve nazočne i utvrđuje da je vijećnici 
MARTI NOVAK,  prestao mandat na  mjestu člana općinskog vijeća radi  promjene prebivališta 
( rad u inozemstvu, odjava boravka ). Ista je dostavila dokument iz kojeg je vidljiva promjena 
mjesta boravka. Vijećnica je  izabrana na listi HDZ-a.  HDZ je predložio novog vijećnika sa svoje 
liste MARIJANU JAMBROŠIĆ, te je Mandatna komisija zasjedala, utvrdila činjenice, te poziva 
predsjednika Mandatne komisije vijećnika Josipa Lepena da podnese izvješće.  

Predsjednik Mandatne komisije Josip Lepen, čita izvješće i utvrđuje da je vijećnici  Marti 
Novak prestao mandat, a  za novog vijećnika izabrana  je MARIJANA JAMBROŠIĆ sa liste HDZ. 

Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović, čita tekst prisege i poziva vijećnicu da položi 
prisegu, vijećnica MARIJANA JAMBROŠIĆ prisiže i potpisuje tekst prisege. 

Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović, otvara raspravu o Zapisniku  sa 7.sjednice 
Općinskog vijeća održane 27.05.2022. 

Glasuje se o Zapisniku  ( prisutno 14 vijećnika) bez rasprave, Zapisnik usvojen jednoglasno 

 ( 14 ZA). 

Otvara se rasprava o Zapisniku sa 8. sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana, 
17.08.2022. 

Vijećnik Franjo Cerovec - Da li je bilo nužno da se sjednica održi elektronskim putem? 

Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović , za Dnevni red su bile predložene samo dvije točke i 
većina vijećnika je kontaktirana telefonom, te su svi   bili  suglasni da se sjednica održi 
elektronskim putem. 
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Glasuje se o zapisniku  ( prisutno 14 vijećnika)- 13 ZA i 1glas PROTIV, te se utvrđuje da je 
Zapisnik usvojen većinom glasova. 

Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović - Vijećnica Mirjana Murk i vijećnik Rudolf Rajf su 
dostavili izjavu da osnivaju klub Socijaldemokrata u općinskom vijeću. Predsjednica Kluba je 
Mirjana Murk.  

Aktualni sat: 

Vijećnik, Vladimir Sabol – osvrće se na prošlu sjednicu: Da li je u međuvremenu kupljeno 
zemljište ( grunt Hranilović)? Iz dostavljenog Zapisnika je vidljivo da su se samo dvije osobe 
očitovale da prihvaćaju Dnevni red protekle sjednice, a glasali su za prijedloge? Zanima ga da 
li je to u redu. Zanima ga za  i za koju namjenu je kupljeno to zemljište. Načelnik je rekao da je 
to zemljište za vrtić. Za vrtić se već radi dokumentacija ( vrtić u Sivici). Imamo mi dosta 
općinskog zemljišta koje nije uređeno. U kojoj fazi je dokumentacija za vrtić u Sivici? 
Vijećnica, Mirjana Murk – zašto nisu pozvani svi vijećnici na sastanak 22.08. u Podturnu.  
Pozvani su samo vijećnici iz Podturna.  I ostali vijećnici su zavrijedili da se pozovu  i da znaju 
što će tu biti izgrađeno: Vrtić, centar za starije osobe i sl…? Vrijednost kuće je cca 20 000 kuna. 
Tko održava javne površine općine ( ŠRD i ostale površine). Da li je to predsjednica MO 
Novakovec? Davno je trebalo raspustiti MO Novakovec i MO Podturen jer ne  održavaju 
sjednice. Da li mi kao općina imamo pripremljene projekte za predstojeće EU natječaje? Što je 
s osnivanjem Turističke zajednice? DVD Sivici  je bilo obećano da će im se napraviti garaža - do 
kud se s tim došlo? 
Vijećnik, Rudolf Rajf - 1. Komunalni redar - interesira ga da li je itko vidio da je potrgana prečka 
za ljuljačku na dječjem igralištu kod Mure u Podturnu?2. Vidi da je obnovljena skela u Podturnu  
a mještanima ne služi za ništa. Sa ove naše strane je sve napravljeno, ali sa druge strane ništa. 
Zna da skela ne vozi i da nemamo brodara. Skela se obnavlja a ne služi ničemu. 3. Rotor na 
ulazu u Podturen - da li će se graditi i tko će to financirati? 
Vijećnik, Dražen Posavec- 1. Kupnja zemljišta u Podturnu. Bio je protiv, ali je mišljenja da bi  
to bilo dobro ako se napravi  projekt uređenja centra naselja, sa parkom i volio bi da se to 
uredi kako treba. 2. veći više puta je  tražio  da mu se dostavi obračun radova na projektima 
 ( prostorije NK Budućnost, Vat.dom Novakovec, radovi NK Podturen), ništa mu nije 
dostavljeno. 3. Debata oko osnivanja komunalnog poduzeća - da li se isplati ili ne? Još jednom 
bi to trebalo staviti na papir da se vidi da li se to može financirati ili ne. Predlaže da se na papir 
stave projekti što se hoće napraviti na području općine  u dogovoru sa MO,  da se  isti pripreme  
za prijave  na EU fondove. 
Vijećnik, Krešo Balog -  pojedini mještani Lončareva su iskazali interes za kupnju gradilišta  i 
zalaže se za daljnju kupnju. U naselju Lončarevo je problem odvoza komunalnog otpada. 
Predlaže da općina podmiri dugovanje za mještane koji su dužni za odvoz GKP PREKOM, jer u 
naselju nema kanti. 
Vijećnik, Franjo Cerovec – što je sa odlagalištima otpada u Novakovcu i Sivici. Za odlagalište 
građevinskog otpada u Ferketincu , da li vlasnik ima dozvolu? 
Vijećnik, Dražen Posavec - čuje da je u Inkejevici veliko odlagalište otpada?  
Perica Hajdarović, načelnik: zemljište u Podturnu je kupljeno na temelju Odluke vijeća u 9. 
mjesecu. Predmetno zemljište je bio ruglo, zapušteno i neodržavano u samom centru naselja i 
svima vidljivo dolaskom na utakmice. 
Vijećnica, Mirjana Murk - tu se radi o 12 000 m/2 gdje se planiraju razni sadržaju. Načelnik je 
poslao poziv vijećnicima da se izjasne ako netko ima neku  ideju. 
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Perica Hajdarović, načelnik - projekt vrtića u Sivici je izgrađen i prijavljen na NGPO , javne 
površine održavaju zaposleni na javnim radovima i Komunalni redar. Dok nije bilo zaposlenih 
na javnim radovima , javne površine je jednom  pokosila privatna firma . Što se tiče Turističke 
zajednice, ona je u osnivanju zajedno sa Gradom M.Središće i općinama (prema Sporazumu 
koji je donijet na vijeću) i čeka se odgovor nadležnih.  Za garažu DVD Sivica, ne zna gdje je to 
obećao? Nije planirano u proračunu za 2022. god.  Nada se da će DVD Sivica dati prijedlog za 
2023.god. Što se tiče komunalnog redara, on i komunalni radnik su radili njegove poslove dok 
je komunalni redar bio na bolovanju. Za  dječja igrališta (pitanja R.Rajf) ,zna da su neka 
oštećena i zatražio je ponudu za popravak. Komunalni redar je dao otkaz i raspisuje se natječaj 
za novog zaposlenika. Skela Podturen je financirana sredstvima Ministarstva mora, uređen je 
jedan dio a urediti će se i ostalo. Komunalnog radnika ćemo poslati na tečaj za upravljanje 
skelom. Planirana vrijednost Rotora je 1.500.000,00 kuna. Općina će sudjelovati u iznosu od  
300.000,00 kuna, a ostalo ŽUC. Što se tiče računa za izvedene radove  ( DVD Novakovec  i NK 
MIKLAVEC) vijećnik Dražen Posavec ih može doći pogledati u ured općine kao hoće. Za 
komunalno poduzeće je napravljena analiza isplativosti, te je utvrđeno da osnivanja 
komunalnog pogona nije isplativo. Za projekt uređenja centra naselja  u Podturnu, organiziran 
je sastanak sa projektantima oko ideje za projektiranje. Aktualan je i projekt Općinskog vrtića. 
Odbacivanje otpada u prirodu - nažalost ima ga dosta na raznim lokacijama. Čisti se koliko se 
može. To su veliki izdaci. Komunalni radnik i zaposleni na javnim radovima su samo iz 
Inkejevice dovezli 2 traktorske prikolice otpada. U Novakovcu su odložene  autogume. Smeće 
je na Bikovskom, Miklavcu… počišćeno je devet lokacija. Vijećniku Kreši Balogu),  Na raspisan 
natječaj za prodaju gradilišta u Lončarevu naselju su se  javila 3 zainteresirana ( ponuđeno 6 
gradilišta na prodaju). Dug za odvoz komunalnog otpada u Lončarevu je već platila općina 
2019.godine i onda su vraćene kante u naselje. Opet se ponovila ista situacija. Mještani ne 
plaćaju odvoz. 
Vijećnik, Franjo Cerovec - interesira ga kako je organiziran odvoz smeća onih vlasnika kuća 
koje nisu naseljene ( vlasnici žive u inozemstvu).  
Perica Hajdarović, načelnik - za oslobađanje od plaćanja naknade za odvoz smeća takvi vlasnici 
moraju donijeti potvrdu da tu ne stanuju 6 mjeseci ( potvrda-  potr.el.energije da se ne troši), 
onda mogu kupiti vreće za odlaganje smeća u GKP PREKOM. Odlukom je propisan način 
plaćanja za sve kategorije. Preko 93 % stanovnika je uključeno u organizirani odvoz. 
Vijećnik, Vladimir Sabol- pitanje oko izgradnje kanalizacije, da li se nešto radi na tom pitanju? 
Perica Hajdarović, načelnik- stanje je isto kao i prije. Izabrana je nova direktorica. Bio je do 
sada jedan sastanak i ne zna što bi rekao. 
Vijećnica, Mirjana Murk - traži da se za održavanje javnih površina raspiše javni natječaj, jer 
postoji još firmi na području općine  koje su zainteresirane za košnju općinskih površina. 
 
Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović - otvara  raspravu o prijedlogu Dnevnog reda koji je 
vijećnicima dostavljen u pozivu za sjednicu te utvrđuje da su iz općinskog vijeća otišla dva 
vijećnika koji su ujedno bili i potpredsjednici vijeća i članovi općinskih komisija, te predlaže  da 
se pod točku 1.   1.a) uvrsti Odluka o izmjeni i dopuni odluke o izboru članova Mandatne 
komisije Općinskog vijeća a pod 1 b) uvrsti Odluka o izmjeni i dopuni člana Odbora za 
stipendiranje studenata, te se predložene točke Dnevnog reda pomjere za dva mjesta. 
Predlaže sljedeći 
 
                                                                Dnevni red: 
 
1. 1 a) O D L U KA o  razrješenju i  izboru  člana Komisije za izbor i imenovanje 
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1. 1 b) O D L U K A o  razrješenju i izboru  člana Odbora za društvene djelatnosti i 
stipendiranje studenata 
 
2. Odluka o izboru potpredsjednika Općinskog vijeća 
 
3. Polugodišnji Izvještaj o izvršenju  Proračuna Općine Podturen do 30.06.2022. 
 
4. Odluku o davanju suglasnosti na opće uvjete isporuke komunalne usluge obavljanja 
dimnjačarskih poslova 
 
5. Odluku o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 
Republike Hrvatske na području Općine Podturen 
 
6. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Općinskog načelnika za period 01.01.- 30.06.2022. 
 
7. Odluka o prodaji građevinskog zemljišta sa zgradama za uklanjanje  

 

Točka 1. 

1 a)  Jurica Rajf razrješuje se dužnosti člana Komisije za izbor i imenovanja, a  za novog  člana 
se bira RUDOLF RAJF. 
1 b) Marta Novak razrješuje se dužnosti člana Odbora za društvene djelatnosti i stipendiranje 
studenata,  a MARIJANA JAMBROŠIĆ bira se za novog  člana odbora. 
 
Glasuje se o prijedlozima zajedno  : Prisutno 14 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 

jednoglasno (14  ZA)  usvojilo: 

1 a) O D L U KA o  razrješenju i  izboru  člana Komisije za izbor i imenovanje 

1 B) O D L U K A o  razrješenju i izboru  člana Odbora za društvene djelatnosti i stipendiranje 
studenata 
 

Točka 2. 

Na prijedlog 14 vijećnika ( prijedlog u privitku  zapisnika)  za potpredsjednike vijeća se 
predlažu: 

Za prvog potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Podturen bira se:    MARIJANA CEROVEC, 
Miklavec  149 
Za drugog potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Podturen bira se:  MIRJANA MURK, 
Glavna 22, Novakovec 
 

Bez rasprave glasuje se o prijedlogu: Prisutno 14 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno   (14 ZA ) donijelo: Odluku o izboru potpredsjednika Općinskog vijeća 

Točka 3. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - čita izvršenje polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna, te 
konstatira da je vijećnicima uz Izvještaj dostavljeno obrazloženje izvršeni i neizvršenih stavki 
polugodišnjeg izvještaja, te poziva vijećnike da ako imaju pitanja ista mu postave. 
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Vijećnik, Franjo Cerovec - mišljenja je da udruge ( DVD, NK) mogu racionalnije trošiti 
energente i  uštedjeti a da se onda  ta  sredstva  prenamjene za užinu učenicima OŠ Podturen. 
Vijećnik, Dražen Posavec - bilo je govora da će cijena el.energije za klubove biti manja tj. kao 
za kućanstva? 
Vijećnik, Franjo Cerovec - ambulanta je uređenja da li je zakup veći. Tko plaća troškove 
energenata za ambulantu? 
Perica, Hajdarović, načelnik - što se tiče cijene zakupa poslovnog prostora ambulante, vijeće 
će donijeti odluku o visini zakupa. Na nivou cijele županije je cijena zakupa za doktoricu i 
stomatologa ista 750,00 kuna, zbog zadržavanja liječnika 

Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 14 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova   (12 ZA 
i 2 glasa suzdržan  ) usvojilo: Polugodišnji Izvještaj o izvršenju  Proračuna Općine Podturen do 
30.06.2022. 

Točka 4. 

Perica Hajdarović , načelnik - Zakon o komunalnom gospodarstvu je mijenjan i treba uskladiti 
akte o obavljanju dimnjačarskih poslova. Tu je  Prijedlog Općih uvjeta isporuke komunalne 
usluge od strane dimnjačara. 
 
Glasuje se o prijedlogu:  Prisutno 14  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (14 
ZA) donijelo: Odluku o davanju suglasnosti na opće uvjete isporuke komunalne usluge 
obavljanja dimnjačarskih poslova. 
 
                                                                           Točka 5. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - raspisan je javni natječaj i donosi se Odluka o odabiru 
najpovoljnije ponude.  
Vijećnik, Franjo Cerovec - kakva je procjena zemljišta , čini mu se da su male vrijednosti. 
Ruža Šmitran, pročelnica -  Cijene  zakupa i uvjete zakupa  poljoprivrednog zemljišta je 
odredila država. 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća: određena je cijena zakupa po hektaru i može se ići 
s ponudom samo do dvostrukog iznosa, iznad je nevažeća ponuda. 2.200,00 kuna hektar, a mi 
svake godine za održavanje poljskih putova potrošimo cca 15.000,00 kuna. To su apsurdi. 
Poljoprivrednici dobivaju ogromne poticaje, najmanji iznos je 1.500,00 kuna. Mi smo ih 
oslobodili plaćanja komunalne naknade. Ovakvim financiranjem,  olakšicama i ostalim 
pogodnostima  postaju najbogatiji članovi našeg društva. Pogledajte kakvu imaju 
mehanizaciju, sve veliki novi traktori. 
 
Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 14 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno  (14 ZA) 
donijelo:  Odluku o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u 
vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Podturen. 
 
                                                                           Točka 6. 
Perica Hajdarović, načelnik - u općini je u proteklom razdoblju zaposlen djelatnik u 
računovodstvu po preporukama revizije, komunalni redar je dao otkaz. Poslovi su se obavljali 
prema planu od  rane deratizacije ( komarci) do prijava na natječaje za sredstva . Tako su 
dobivena sredstva za skelu Podturen, dio za uređenje prostorija NK Budućnost,  za Lončarevo,  
za nabavu traktora . 
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Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 14 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova   

(12 ZA i 2 glasa SUZDRŽAN)   usvojilo: . Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Općinskog 

načelnika za period 01.01.- 30.06.2022. 

 

Točka 7. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - pred vijećem je odluka o prodaji dijela naslijeđenog zemljišta po 
ostavinskoj raspravi u Miklavcu ( 1/6). Radi se o zapuštenom „gruntu“. Procijenjena vrijednost 
dijela općine iznosi 1.800,00 kuna.   
 
Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 14 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova   
(13 ZA i 1 glas PROTIV) donijelo: Odluku o prodaji građevinskog zemljišta sa zgradama za 
uklanjanje 

Dovršeno u 19:15  

Zapisničar:  Predsjednik Općinskog vijeća: 

   

   

Darinka Mikulić  Vjenceslav Hranilović, bacc.ing.aedif. 

 


